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Zápis z jednání členské schůze Otevřené zahrady Jičínska z. s., 

které se konalo ve středu 25. 01. 2023 od 17 hodin v Bukvici 
 

1) Zahájení  

Předseda spolku pan Radomír Vališka přivítal přítomné členy zapsaného spolku Otevřené zahrady 

Jičínska z. s.. Předseda zhodnotil, že pozváno bylo 32 členů a z toho je přítomno 14 hlasujících 

a dalších 5 členů spolku poslalo plnou moc. Celkem se tedy sešlo na členské schůzi 19 hlasujících. 

Jedná se o nadpoloviční většinu a tím je členská schůze považována za usnášení schopnou. Pan 

předseda předal slovo paní Kabelkové. Paní Kabelková přivítala přítomné a představila hosty.  

Předseda představil návrh programu jednání: 

1. Zahájení  

2. Volba mandátové, návrhové a volební komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele  

3. Schválení programu 

4. Závěrečná zpráva za rok 2021 

5. Zpráva o činnosti Rady spolku od poslední členské schůze (od 03/2022) 

6. Plán činnosti a rozpočet na rok 2023  

7. Volba členů orgánů spolku – rada spolku, výběrová komise 

8. Programový rámec IROP 2021+ – rozdělení alokace mezi podporované oblasti 

9. Informace o podaném projektu z OP Zaměstnanost + s realizací od 03/2023 

10. Informace o projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro ORP Jičín II 

11. Informace o projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro ORP Jičín III 

12. Dotační program Nová zelená úsporám Light 

13. Různé  

14. Závěr 

 

2) Volba mandátové, volební a návrhové komise, ověřovatelů zápisu 

a určení zapisovatele 

Předseda spolku navrhuje mandátovou a volební komisi ve složení: Římskokatolická farnost 

arciděkanství Jičín – zástupce pan Jiří Drška, fyzická osoba – Mgr. Lukáš Vildman, fyzická osoba 

– Miroslav Horák.  

Předseda spolku navrhuje návrhovou komisi ve složení: Obec Veliš – Naďa Bíšková, svazek obcí 

Mariánská zahrada – zástupce paní Eliška Formanová, Město Jičín – zástupce Ing. Radmila 

Vávrová.  
 

Za ověřovatele zápisu jsou navrženi: Obec Kozojedy – zástupce Václav Šteffl, Farní sbor ČCE 

v Jičíně – zástupce Jiří Kubíček (na základě plné moci).    
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Jako zapisovatele předsedající navrhl Ing. Ivetu Svobodovou, pracovnici kanceláře MAS. 

Usnesení: Členové spolku volí mandátovou a volební komisi ve složení: Římskokatolická farnost 

arciděkanství Jičín – zástupce Jiří Drška, fyzická osoba – Mgr. Lukáš Vildman, fyzická osoba – 

Miroslav Horák.  

Členové spolku volí návrhovou komisi ve složení: Obec Veliš – zástupce Naďa Bíšková, svazek 

obcí Mariánská zahrada – zástupce Eliška Formanová, Město Jičín – zástupce Ing. Radmila 

Vávrová.  

Jako ověřovatele zápisu volí: Obec Kozojedy – zástupce pan Václav Šteffl, Farní sbor ČCE 

v Jičíně – zástupce Jiří Kubíček (na základě plné moci).    

 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3) Schválení programu 

Paní Kabelková navrhla doplnění bodu č. 7 o prodloužení mandátu kontrolní komise.   

 

Usnesení: Členové spolku schvalují doplnění programu jednání v bodě 7 dle návrhu paní 

Kabelkové.  

 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

4) Závěrečná zpráva za rok 2021 

Paní Kabelková představila závěrečnou zprávu za roku 2021. Závěrečná zpráva bude dostupná 

na webu Otevřené zahrady Jičínska z. s. Paní Kabelková seznámila přítomné s výsledkem 

hospodaření, kterým je ztráta ve výši 163 517 Kč. Dále navrhla nerozdělený zisk převést na účet 

932. Vyzvala přítomné k dotazům. Nikdo neměl dotaz.  

Kontrolní komise závěrečnou zprávu i tento návrh doporučila ke schválení. Dále proběhlo 

hlasování členské schůze.  

 

Usnesení: Členové spolku schvalují závěrečnou zprávu za rok 2021. 
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Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

5) Zpráva o činnosti rady spolku 

Paní Kabelková přítomné seznámila se zprávou o činnosti rady spolku za období od března 2022. 

Paní Kabelková vyzvala přítomné k dotazům. Nikdo neměl dotaz. Zpráva o činnosti bude 

Přílohou č. 1 zápisu z členské schůze.  

 

Usnesení: Členové spolku schvalují zprávu o činnosti rady spolku od března 2022 

 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

6) Plán činnosti a rozpočet na rok 2023  

Paní Kabelková představila plán činnosti na rok 2023. Plán činnosti bude Přílohou č. 2 zápisu. 

Paní Kabelková vyzvala přítomné k dotazům. Dotaz nikdo neměl.  

 

Usnesení: Členové spolku schvalují plán činnosti na rok 2023 

 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Dále byl představen rozpočet na rok 2023, viz Příloha č. 3. Ve strategii je vyšší částka na mzdy 

pracovníků z důvodu plánu přijmout na plný úvazek od února 2023 dvě nové pracovnice. 

Rozpočet na MAP IV je hrubý odhad, nevíme, jaký bude objem práce.  

 

NZÚ Light – na stránce příjmů. Paní Kabelková doplnila informaci o vytisknutých letáčcích, které 

jsou k rozebrání. Ve finančním plánu je pro letošní rok pořízení firemního auta pro místní akční 

skupinu. Členská schůze o tom musí rozhodnout, protože se jedná o pořízení majetku nad 50 tis. 

Kč. Paní Kabelková vyzvala k dotazům. Pan Drška doplnil, že musíme počítat s tím, že odměna 

za NZÚ Light nepřijde hned.  

Paní Bíšková – mohu na vás odkazovat v rámci NZÚ Light – ano. MAS může napsat odborný 

posudek, který je povinnou přílohou při podání žádosti o dotaci.  
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Paní Kabelková vysvětlila, proč kupovat auto z odměn NZÚ Light, a ne z rozpočtu na provoz.  

Paní Žižková – z čeho teď platíte cesťáky a pokud by se auto nekoupilo, tak na co by se peníze 

z NZÚ Light použily? Cesťáky jsou placeny z paušálu. Peníze jsou jako odměna pro MAS 

za práci vykonanou v oblasti NZÚ Light, zatím není připraven žádný další alternativní plán, jak 

jinak peníze využít.   

Pan Exnar – Auto bude hodně ztrácet na ceně.  

Pan Drška – dotaz na leasing – pan Vališka vidí leasing jako dražší řešení. Paní Kabelková uvedla, 

že nad leasingem neuvažovala.  

Pan Kinčl – jak dlouho ještě NZÚ Light poběží? 

Krátká diskuze o NZÚ Light, podmínky, zájem v území, alokace, počet žádostí atd.  

Pan Šteffl, jaký je odhad nájezdu auta za rok ? - Cca 15 tis. km, ale je to hrubý odhad.  

Diskuze ohledně nájezdu auta.  

Pan Exnar – pro schválení by měla být přesná kalkulace. Paní Kabelková rozumí požadavku, ale 

nemá validní zdroje pro vytvoření kalkulace.  

Paní Bíšková - o jaké auto se jedná?  

Paní Kabelková ukázala nabídku. Jedná se o nejlevnější nabídku při splnění požadavků, poptala 

více potenciálních dodavatelů. Škoda Kamiq a 5 let záruka.  

Diskuze nad pořízením auta.  

Paní Žižková - co jiné MAS mají auto?  - Ano, většina MAS již auto má delší dobu.  

Pan předseda dal hlasovat o autě.  

 

Usnesení: Členové spolku schvalují pořízení automobilu. 
  

Výsledek hlasování:  

Pro: 14   Proti: 0          Zdržel se: 5  

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Členové spolku schvalují rozpočet na rok 2023. 
 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

7) Volba členů orgánů spolku – rada spolku, výběrová komise a 

prodloužení mandátu kontrolní komise 

Paní Kabelková promítla přítomným současné složení orgánů spolku. Jako první se bude jednat 

o volbě členů rady spolku. Současná rada má 7 členů. Musí být zachován poměr veřejného 
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a soukromého sektoru. Doporučuje se zanechat současné početní složení. Nově nominovaný člen 

je Obec Jičíněves, zástupce Jiří Exnar, Dis. Pracovnice MAS rozdala přítomným hlasovací lístky. 

Volba proběhla tajně.  

Výsledky volby: Ing. Radomír Vališka - fyzická osoba, Petr Soukup - fyzická osoba, SDH 

Vitiněves - zástupce Josef Havránek, svazek obcí Mariánská zahrada - zástupce Eliška 

Formanová, Město Jičín - zástupce Ing. Radmila Vávrová, Ing. Vít Sedlák - fyzická osoba, Město 

Libáň - zástupce Martin Kohout. 

Usnesení: Členové spolku volí členy rady spolku v tomto složení: 

Ing. Radomír Vališka - fyzická osoba, Petr Soukup - fyzická osoba, SDH Vitiněves - zástupce 

Josef Havránek, svazek obcí Mariánská zahrada - zástupce Eliška Formanová, Město Jičín - 

zástupce Ing. Radmila Vávrová, Ing. Vít Sedlák - fyzická osoba, Město Libáň - zástupce Martin 

Kohout. 
 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

Paní Kabelková představila současné složení výběrové komise. Návrh nechat stávající složení. 

Pan Drška upozornil, že v nově chystané výzvě bude mít projekty podané. Navrhl rozšířit 

výběrovou komisi o 2 členy. Nominovaný pan Exnar za Obec Jičíněves a fyzická osoba pan 

Miroslav Horák.  

 

Usnesení: Členové spolku schvalují rozšíření výběrové komise o 2 členy.   
 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Členové spolku volí výběrovou komisi v tomto složení: Obec Kozojedy - zástupce 

Václav Šteffl, Bc. Vojtěch Drahoňovský - fyzická osoba, Mgr. Lukáš Vildman - fyzická osoba, 

Římskokatolická farnost - arciděkanství Jičín - zástupce Jiří Drška, Obec Tuř - zástupce Václav 

Caprata, Horák Miroslav - fyzická osoba, Obec Jičíněves - zástupce Jiří Exnar, Dis. 
 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

Paní Kabelková představila aktuální složení kontrolní komise, jedná se o hlasování prodloužení 

mandátu, složení tedy zůstává stejné na dva roky.  



  

 

 

  OTEVŘENÉ ZAHRADY  JIČÍNSK A z. s.   
  Otevřené zahrady Jičínska z. s., 17. listopadu 1074, 506 0 1  Jičín   

www.otevrenezahrady.c z   |  email:  otevrenezahrady@seznam.cz     
mobil:  602   420   396   

  

    

  

 

Usnesení: Členové spolku schvalují prodloužení mandátu kontrolní komise v současném složení: 

Farní sbor Českobratrské církve evangelické - zástupce Mgr. Josef Kužel, Miloš  Hubálovský - 

fyzická osoba, Ing. Iva Labaštová - fyzická osoba.   
 

Výsledek hlasování:  

Pro: 19   Proti: 0          Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

8) Programový rámec IROP 2021+ - rozdělení alokace mezi 

podporované oblasti 

Paní Kabelková představila přítomným graf s přehledem výše finanční náročnosti projektů 

v území. Celkem v území je zájem o projekty s celkovou hodnotou přes 135 000 000 Kč. 

Nejžádanější oblastí je doprava. Paní Vávrová za město Jičín uvedla, že se vzdá dvou projektů, 

aby mohla být více podpořena doprava.  

Paní Kabelková opětovně namodelovala graf potenciální potřebné výše alokace v jednotlivých 

oblastech.  

Pan Exnar navrhl, že by bylo nejférovější jeden žadatel jedna oblast podpory.  

Pan Drška vysvětil, že to takto nejde. Jedná se o rozdělení alokací, co nejefektivněji a následně 

se jedná o klasickou veřejnou výzvu. Může žádost podat kdokoliv z území MAS.  

Pan Sedlák vysvětlil, že ale kritéria určuje MAS.  

Pan Drška vysvětil, že kritéria, která určuje MAS, nesmí být považována za diskriminační.  

Proběhla další diskuze nad výší jednotlivých alokací, možností žádat si např. z jiných zdrojů.  

 

Finální dohodnuté rozložení v Kč:  

21 529 681 Doprava 

12 000 000 Veřejné prostranství 

13 000 000 Hasiči 

  4 000 000 Vzdělávání 

  1 000 000 Sociální služby 

  8 000 000 Kultura 

  1 000 000 Cestovní ruch 

 

V 19:30 opustil jednání pan Vildman. Zůstává přítomno 18 hlasujících. Pan předseda vyzval 

k hlasování o rozložení výše alokací v IROP 2021+.  
 

Usnesení: Členové spolku schvalují rozložení výše alokací v IROP 2021+ navržené členskou 

schůzí.  
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Výsledek hlasování:  

Pro: 17                               Proti: 0          Zdržel se: 1  

Usnesení bylo přijato. 
 

Dotazy:  

Paní Vávrová – Kdy budete výzvy vyhlašovat a v jakém pořadí? – Paní Kabelková uvedla, že 

MAS čeká na vyhlášení výzvy řídícího orgánu. MAS musí mít nejprve ještě schválený 

programový rámec IROP 2021+, následně pak MAS bude muset vytvořit interní postupy a další 

případné potřebné úkony, které výzva nadřízeného orgánu případně stanoví. Následně MAS v co 

nejkratším možném termínu výzvu vyhlásí. Musíme myslet na splnění závazku do roku 2025.  

Pan Drška se ptal na ostatní MAS a výše alokace.  

9) Informace o podaném projektu z OP Zaměstnanost+ s realizací 

od 03/2023 
 

V 10/2022 a znova 12/2022 byl podán projekt „Aktivizační aktivity Otevřené zahrady Jičínska z. 

s.“ V současné době jsou splněna kritéria formálních náležitostí a přijatelnosti. Během února 

bychom se měli dozvědět finální výsledek věcného hodnocení. Realizace je pak nakonec 

plánovaná od dubna 2023, aby byl dostatečný čas na případnou přípravu realizace projektu. 

Původní plán byl začít 03/2023 a výsledek věcného hodnocení měl být znám v 12/2022. 

 

Paní Žižková – na co je projekt zaměřený? My si v něm budeme moc nějak žádat, nebo jak to 

bude fungovat? - Projekt se připravoval minulé roky. S Kopidlnem se jednalo v rámci zájmu 

zapojení vzdělávání seniorů, což bude část projektů realizována partnerem a dále tábory. Jednalo 

se za Kopidlno s bývalou paní starostkou. Projekt bude probíhat 3 roky, následně pak bude další 

období, nevíme přesně, jak to bude fungovat, ale předpokládáme, že opět bude probíhat mapování 

potřeb území a sepisování projektu na další 3 roky.  Pokud věcné hodnocení bude kladné, 

od dubna budou na území realizovány terapeutické skupiny, tematické vzdělávání seniorů, 

podpora zaměstnanosti a venkovské tábory.  

 

10) Informace o projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro ORP 

Jičín II 
 

Projekt MAP II skončil k 30. 11. 2022.  

 

11) Informace o projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro ORP 

Jičín III 
 

Byl zmíněn již v plánu činnosti na rok 2023. Začal v prosinci 2022, poběží do listopadu 2023 

a bude mít spíše hodnotící charakter. Paní Kabelková se zeptala na dotazy. Nikdo neměl dotaz.  
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12) Dotační program Nová zelená úsporám Light 

Paní Kabelková konstatovala, že většinu informací jsme probrali v rámci plánu činnosti. Nabízeli 

jsme do obcí, že bychom uspořádali nějakou informativní schůzku pro občany. Informace 

o existenci dotace většinou cílová skupina má, ale nemá další informace, na koho se obracet. 

17. 2. 2023 proběhne informativní schůzka v obci Chyjice, která projevila zájem. Máte někdo 

zájem o uspořádání informativní schůzky? Nebo další otázky k NZÚ Light? Nikdo z přítomných 

už další dotazy neměl.  

 

13) Různé 
 

Paní Vávrová – víme, kdy budeme vyhlašovat výzva IROP aspoň přibližně? Jičín má připravené 

projekty, které se již chystají k realizaci. 

Přibližný odhad je květen - červen. Na základě přerozdělení alokace musíme dopracovat 

programový rámec, následně počkat na schválení programového rámce. Schválení může trvat 

měsíc až dva. Následně jsme závislí na vyhlášení výzvy z jejich strany, zatím je odhad únor-

březen, ale v minulém roce byl termín vyhlášení jejich výzev již posouván. Členská schůze pak 

ještě musí schválit preferenční kritéria. 

 

14) Závěr 

Pan předseda vyzval k přečtení usnesení. Poděkoval přítomným za účast, a v 19:45 ukončil 

členskou schůzi.  

 

 

 

Zapsala: Ing. Iveta Svobodová 

 

 

 

        ------------------------------------------                    ------------------------------------------------- 

                    Obec Kozojedy                      Farní sbor ČCE v Jičíně   

             zástupce Václav Šteffl               zástupce Jiří Kubíček   

        (na základě plné moci)  

 

    

 


